

Credit Card payment authorization form
Autorisation de Paiement par Carte de crédit

NAME/NOM

ADDRESS/ADRESSE

Telephone/Téléphone: home/maison _____ work:/travail: _____

Account #/ de compte: _____ Numéro Air Miles number _____

Credit Card information/Information sur carte de crédit

One variable amount for the total purchase for the current or previous month
Un total variable pour le montant courant ou le montant du mois précédent.

One fixed amount for each month (for use with Budget account only.)

Un montant fixe pour chaque mois (pour le compte Budget seulement.)

Visa # _____ Expiry Date: _____

Date expiration: (MM-YYYY)

Master Card # _____ Expiry Date: _____

Date expiration: (MM-YYYY)

American Express # _____ Expiry Date: _____

Date expiration: (MM-YYYY)

I, _____ authorize the company Michaud Petroleum Inc. to collect, use and disclose any of the personal information contained herein subject to the law and to Michaud Petroleum Inc. policy regarding personal information for the purposes necessary to deduct payments for my purchase with Michaud Petroleum Inc., with the following information given above. **Client must advised by registered mail to Michaud Petroleum Inc. 30 days in advance before canceling this authorization form.**

I, _____ accept the above conditions. Date: _____
(YYYY-MM-DD)

En signant la présente, je consens à ce que vous obteniez et échangeiez des renseignements de crédit ou de toute autre nature à mon sujet, en tout temps, auprès de tout agence d'évaluation de crédit, ou de toute autre personne entretenant ou susceptible d'entretenir des relations d'affaires actuelles ou futures. J'ai lu/nous avons lu les modalités figurant sur la présente demande, y compris vos renseignements personnels, et j'accepte/ nous acceptons d'être liés(s) par celles-ci. Le client doit aviser par lettre enregistrer, Michaud Petroleum Inc. 30 jours avant de mettre fin a cette autorisation.

Moi, _____ accepte les conditions ci-haut. Date : _____
(JJ-MM-ANNÉE)

866, Boul. E.H. Daigle Blvd.
Grand-Sault | Grand Falls NB E3Z 3E8
www.michaudpetroleum.com

Service 24H

 1.506.473.1197
1.888.883.1197
 1.506.473.4082

